
                                                                                                                                                                                                                                  
       

Referat 
For møde i Skolebestyrelsen OEH 

Dato: 

25. september 

2024 

Tid: 

17:00 – 19:00 

Sted: 

Personalerummet 

Emner: Meddelelser, Årgangsgennemgang, Forretningsorden, 
Ansættelse af ny skoleleder, Skoleudviklingssamtalen 

             

          

Mødeleder: Tine Michelsen 
Mødedeltagere: se liste under dagsorden 
Fraværende: Theo, Mikkel 
Referent: Mikael Stenstrup 
Forbered: Læse bilag 

 

 
Emne 

Punktets formål og Proces 

 
Varighed 

Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1 Meddelelser Orientering fra: 

• Forperson 

• Elever  

• Medarbejder 

• Eksterne 
• Ledelsen 

 

15 min. Forperson: 
Ingen ting. 
 
Elever: 
I mandags var to elever fra 8. årgang 
med Mikael til temadag på Rådhuset 
arrangeret af KFE (Københavns 
Fælles Elevråd). Indledende tale af 
Børne- og Ungeborgmesteren. 
Dernæst oplæg om diskrimination. 
Samt workshop om hvordan man 
som elevråd kan omsætte 
mærkesager til virkelighed. 
Til sidst var der valg til KFE. Ingen fra 
OEH stillede op til valget. 
 
Den 4. oktober kl. 9-14 er der VVK 
Fælles elevrådsdag med borgmester 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

og områdechef. Den holdes i 
Sydhavn Genbrugscenter. Temaet 
er Recycling/Upcycling. For- og 
næstforperson for elevrådet og 
Mikael deltager.  
 
Medarbejder: 
SKOLE:Er i tæt samarbejde med 
ledelse om stillingsopslag skoleleder. 
 
Er i gang med temaugen. Eleverne 
har gerne villet have Byen tilbage. 
Det har vi. Der kommer 
efterfølgende en evaluering af ugen 
som også eleverne inddrages i. Der 
virker meget roligt. 
 
KKFO: Der er dejlig ro her i 
temaugen. Eleverne er rigtigt gode til 
at hjælpe hinanden på tværs af 
årgange. Børnene virker glade for 
det. 
 
Kommer også med input til 
stillingsopslag. 
 
Eksterne: 
Ingen fremmødt. 
 
Ledelsen: 
Der er masser af spændende ting i 
værkstederne i temaugen. Ledelsen 
forsøger at komme godt rundt. Det 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

virker meget roligt. Det er mærkbart 
at pædagogerne er med da der kan 
laves mindre børnegrupper. Mht. 
mulighed for forberedelse blev der 
ændret  undervejs i selve 
organiseringen af strukturen i 
temaugen, hvilket forhindrede at 
pædagoger og lærere har kunnet 
forberede sammen. 
 
Morten og Lauge har haft 
overleveringsmøde med ekstern 
leder som kommer og hjælper os fra 
næste uge og indtil ny skoleleder er 
ansat.  
Morten konstitueres som skoleleder 
fra 1. oktober 2024.  
 
Der er en ledig 
matematiklærerstilling. Stillingen har 
været slået op to gange. Der var som 
følge af 2. stillingsopslag en ansøger 
til to samtaler. Men personen blev 
ikke valgt. Vi drøfter i ledelsen hvad 
vi gør herfra. Vi vil snarest sende 
noget information ud til årgangens 
forældre om situationen. 
 
Der er også en ledig bh. 
klasselederstilling. Vi har ansøgere vi 
skal holde samtale med. Vi har et 
håb om at vi kan få ansat en pr. 1. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

november. Men det er ikke sikkert 
det kan nås. 
Vi har lidt is i maven og vælger ikke 
hvad som helst. Vi skal have fundet 
den rigtige. Rasmus er med i 
ansættelsesudvalg som forælder. 
 
Settlementet har fået frigivet tid til at 
komme ud på skolerne for at lave lidt 
lokal klub i skoletiden og efter 
skoletid to gange ugentligt. En 
pædagog fra Settlementet er herude 
i spisepause og efterfølgende 
undervisningstid og to gange om 
ugen har han så åbent efter skoletid. 
Det er for 7. – 9. årgangs elever. 
Elevrådet er velkomne til at komme 
med inputs til hvad tilbuddet skal gå 
ud på. 
 
KKFO: Vi har holdt første 
forældrerådsmøde hvor der blev 
lavet blandt andet kalender. På det 
næste møde skal der tales om det 
nyligt foretagne obligatoriske tilsyn. 
Der er 1 påbud. Der skal laves en 
børnemiljøvurdering. Den skal laves 
snarest. Indenfor 14 dage skal 
forvaltningen have en plan for 
hvordan og hvornår 
børnemiljøvurderingen udarbejdes. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Der er lidt snak i personalegruppen 
om hvordan det digitale princip skal 
håndteres f.eks. hvis børn bruger 
smart watches i KKFO tiden. Dette 
samt andre ting drøftes i 
Forældrerået. 
 
 

2 Årgangsgennemgang 
v. LAU og Morten 

Gennemgang af skolens årgange med fokus på større 
indsatser, mulige klassesammenlægninger, opsigelser i 
lærerteams og lign. 

20 min Der var en orientering om 
årgangskonferencer.  
 
Derudover orientering om udvalgte 
årgange. Uden for referat. 
 
Der blev spurgt om der er et behov for 
et vikarprincip. Der var en drøftelse af 
det. Vi tager det på som et 
selvstændigt punkt på et senere 
bestyrelsesmøde.  

3 KKFO lukkedage Ved skolebestyrelsesbeslutningen i november 2023 om 
placering af de 7 lukkedage i KKFO 2024, var vi ikke 
opmærksomme på, at 31. december 2024 er en hverdag. 
Det medfører med vores vedtagelse dengang, at KKFO 
skal have åbent den 31. december, dvs. midt i juleferien.  
  
Ledelsen foreslår at skolebestyrelsen nu beslutter at den 
31. december er en lukkedag, men at der så er åbent den 
23. december i stedet, så det passer med de 7 dage. 
 
 

 

Den 31. december blev besluttet som 
lukkedag. Ledelsen giver forvaltningen 
besked. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

4 Forretningsorden 
v. MIS 

Beslutning af forretningsorden for skolebestyrelsen 
 

Bilag: KBH-forretningsorden  

15 min 
En forretningsorden blev vedtaget. 

5 Ansættelse af ny 
skoleleder 
v. Morten 

Proces for ansættelse af ny skoleleder 10 min I perioden indtil ansættelse af ny 
skoleleder konstitueres Morten 
Christensen som skoleleder. 
Vi låner en erfaren skoleleder som 
hjælp nogle timer ugentligt.  
Der er lavet et indstillingsudvalg bl.a. 
med deltagelse af 3 forældre fra 
skolebestyrelsen, 2 medarbejdere, 
KKFO leder og konstitueret skoleleder 
fra ledelsen samt områdechef. 
Rasmus, Tine og Kristina deltager som 
forældre fra skolebestyrelsen. 
Der er en omfattende og grundig 
proces. Tidsplanen sigter mod 
ansættelse af en ny skoleleder pr. 1. 
januar 2025. 
Hvis nogen fra bestyrelsen ønsker at 
se en mere detaljeret procedure så kan 
man få den at se ved at skrive til 
Morten. 

6 Skoleudviklingssamta
len 
v. LAU og øvrige 
deltagere 

Tilbagemelding fra samtalen og der vil være mulighed for 
at spørge ind til bilag. 
Bilag: Baggrundsdata, Skolens udviklingsplan 

45 min. Skolen har modtaget referatet fra 
skoleudviklingssamtalen. Ledelsen har 
haft lidt rettelser til referatet omkring 
navne bl.a. 
Referatet bliver sendt til samtlige 
deltagere i skoleudviklingssamtalen. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Ved samtalen tog skolen udgangspunkt 
i vores faglige handleplan. 
 
Vi talte ved skoleudviklingssamtalen 
om følgende punkter: elever der ikke 
får mindst 2 i dansk og matematik, 
mobning, elevfravær, medbestemmelse 
mv.  
 
Lauge orienterede på 
bestyrelsesmødet nærmere for 
indholdet af de enkelte punkter. 
 
Christian fortalte om KKFO’ens bidrag 
ved samtalen. Bl.a. Fokusområderne 
kommunikation, struktur og mening for 
personalet. 
 
Skolens koordinatorforum (alle 
årgangsteamkoordinatorer) arbejder 
med skolens handlingsplan. 
 
Referatet eller et notat om 
skoleudviklingssamtalen bliver 
offentliggjort på skolens hjemmeside. 
 
Her vil der detaljeret stå hvad der blev 
talt om ved skoleudviklingssamtalen. 
 

7 Afsked med Lauge Tak til Lauge  15 min Tine takkede Lauge for indsatsen de 
sidste 4 år. Det har været en vanskelig 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

v. Tine og øvrige 
forældrerepræsenta
nter 

periode. Corona, ombygning, skole på 
to matrikler, uro i KKFO, ledelsesskift 
undervejs, økonomiske udfordringer 
som nu er rettet. Skolen står nu et 
meget bedre sted end for 4 år siden. 
 
 

8 Kommende møder:    

 Årshjul for SKB 
v. Tine 

• Indarbejdes i SKB møder 
• Indarbejde OEH-specifikke emner 

• OBS 1 årligt møde SKB+KKFO-forældreråd 
 
Bilag: Udkast til årshjul 

 

 

 Kommende møder 
fortsat: 

• Årgangsgennemgang – kvartalsvis 25/9 – 27/11 – 26/3 
– 18/6 

• Strategisk overvejelse om princip for klassedannelse 
(afventer ny skoleleder) 

• Fastsættelse af dato for kontaktforældremøde. 

• Vikardækning 

• Besøg af skolens fraværsteam. Efter jul 2024 

  

 
Forældrerepræsentanter: Amel Dzemidzic, Rasmus Okholm-Hansen, Kristina Silla, Tine Michelsen, Jakob Lindbirk, Anders 
Jerking, Tenna Hjortnæs Petersen 
 
Forældre suppleant: Bjørn Sven Jensen 
 
Medarbejderrepræsentanter: Kenneth Engberg Hansen, Laila Chamseddine 
 
Eksterne samarbejdspartnere: Mikkel Bendtsen, VUG 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 
Elev rep.: Theo Søgaard Boström 7A, forperson elevrådet, Bob Vejlgaard Høffding 7A, næstforperson elevrådet 
 
Fra skolens ledelse: Morten Christensen souschef, Christian von Jessen KKFO-leder, Mikael Stenstrup administrativ leder og 
Anette Lauge Skoleleder 


